

Referat

bestyrelsesmøde nr. 6 torsdag d. 7. september 2023 kl. 18.00 i bestyrelseslokalet.

Tilstede : Alba, Claus, Svend Åge, Diana, Lene og Maibrit

Fraværende : Suzet

Dagsorden

1. Godkendelse af referat fra sidste møde

Godkendt

2. Orientering fra driften

Driften har kontaktet politiet angående mulig hashhandel ved skraldeslottet.

Bestyrelsen køber en velkommen tilbage gave til Lars, som har været sygemeldt. Diana sørger for det.

3. Afdelingsmøde 2024

a. Legeplads og boldbur

Vi afventer et tilbud

b. Nivellering af brandvej

Vi har modtaget et tilbud, til Henning Nøhrs foreslag fra sidste afdelingsmøde, som vi nu kan fremsætte med økonomisk beregning: 123.000, kr. + 789.000 kr dertil evt. merudgift ved forurennet jord – men også mulighed for dekort hvis jorden kan forblive på grunden .

c. Åbningstid for skraldeslot

Maibritt taler med Kjeld om vi evt. kan skrive ud og appellere til at man ikke bruger skraldeslottet efter 21, og så kommer det på som forslag på afdelingsmødet.

d. Grill på altaner og terrasser

Vi stiller forslag om, at man kan grille på altanen, enten el eller gas, en prøveperiode på to år, på førstkommende afdelingsmøde kan der evalueres. Maibritt undersøger ift. brandmyndighederne.

4. Orientering, diskussion og beslutning

a. selskabslokale

Vi holder foreløbig fast i den beslutning vi har truffet, vi ønsker ikke at deltage i en ulovlig aftale.

b. Freb. Kommune:

1. el til handicapkøretøj

Vi kan ikke tage en beslutning på nuværende tidspunkt. Det bliver sat på dagsordenen på et kommende møde med driftschefen.

2. Rollator ved indgang

Vi afventer kommunen vender tilbage, ift. hvor de må stå.

3. Henlæggelser

Vi afventer et tilrettet vedligeholdelsesplan

c. Børneklub

Initiativtagerne sørger for opslag i opgang og forklarer hvorfor de har opgivet børneklubben – børneklubben kommer ikke til at køre, da initiativtagerne synes det er for tidskrævende.

d. Altaner- overholdelse af husorden og markiser.

Vi skal skrive ind i vores husorden at foldemarkiser ikke er tilladt, som forslag på afdelingsmødet. Diana skriver til Susanne at der er sket en fejl, så det fremover ikke er Lejerbo, men i bestyrelsen man beslutter hvilke markiser der må sættes op.

e. Hjemmeside

Alt er ajourført på hjemmeside.

Vi har oprettet en bestyrelsesmail og Maibritt er ved at flytte samtlige mails over i den nye mail. Fremover kommer alt så til at ligge på vores bestyrelsescomputer.

5. Net og TV aftaler

a. Dansk kabel

vi skriver til Lejerbo at vi forlænger aftalen.

b. YouSee

Vi overvejer at få en aftale fra både Stofa og Yousee, så vi kan få den bedste aftale prismæssigt.

6. Indlæg fra bestyrelsesmedlemmer

- Hvad gør vi ift. cykeloprydning? Vi beder varmemesteren om at skrive ud, at hvis man har en gammel cykel må den afleveres i skraldeslottet, så skal vi nok bortskaffe den.
- Den kollektive råderet skal på som et forslag på det kommende afdelingsmøde.
- Vi spørger Lejerbo, hvordan det kan være at der er en bil på gule plader der har fået en P Licens?
- Vi rundede parkeringen, men skal have det op igen på et kommende møde.

7. Økonomi

a. år til dato

Maibritt gennemgik økonomien.

b. manglende flytninger

9. Næste møde

3. oktober kl. 17.30

2. november 18.00

28.november 18.00